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ZÁPIS 
 

z 61. schůze Rady města Olomouce, konané dne 21. 8. 2024 
 
- zveřejněna je upravená verze Zápisu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 
zveřejňovaných osobních údajů podle Nařízení Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 
2016/679 o ochraně fyzických osob v souvislosti se zpracováním osobních údajů a o volném 
pohybu těchto údajů a o zrušení směrnice 95/46/ES (obecné nařízení o ochraně osobních 
údajů) (GDPR); 
- do úplné verze Zápisu mohou občané města Olomouce v případě potřeby nahlédnout na 
organizačním oddělení (1. patro radnice, dveře č. 12) 
 

 
Přítomni (bez titulů) 

 

primátor omluven 
 
náměstci primátora 

 
Bačák, Ferancová (přítomna od 14:05 hodin), 
Tichý, Tichák, Pejpek 

 
neuvolnění členové rady města 
 
omluveni 
 
tajemník MMOl  
vedoucí OKP 
 

 
Lošťák, Kolářová, Kryl, Krbeček 
 
Dobrozemská 
 
- 
Plachá 

tiskové oddělení 
zapisovatelky 

Doleželová 
Sedláková 

  

 
čas zahájení: 14:00 hodin zasedací místnost primátora, budova radnice 
 
PROGRAM : 
 

č. usn. č. progr.  název bodu 

- - Program RMO 
1         1. MDO - výstavba nových dílen, edukační centrum 
2 2. Moravské divadlo Olomouc - výstavba kulturně edukačního centra - schválení 

přijetí dotace Olomouckého kraje 
3 3. Dopravní podnik města Olomouce, a.s. - záměr navýšení základního kapitálu 

společnosti nepeněžitým vkladem 
4 4. Různé - Sociální služby pro seniory - investiční akce 
- 5. Různé – informace členů RMO 
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61. schůzi rady města zahájil a v nepřítomnosti primátora řídil 1. náměstek Ing. Otakar 
Štěpán Bačák. Předložený návrh programu byl upraven dle požadavků členů rady a 
následně schválen – 8 hlasů pro, 3 omluveni. Následovalo projednávání jednotlivých bodů 
programu. 
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Bod programu: 1. 
MDO - výstavba nových dílen, edukační centrum 
Konzultanti: Drešr, Kocourek – odbor investic, Turek, Srnec – projektanti 
Tichý okomentoval materiál, byla zdůrazněna zejména napjatost termínů stanovených 
poskytovatelem dotace. Konzultanti reagovali na dotazy např. k možnosti etapizace nebo 
možnosti odložení některých částí stavby, což vzhledem k budoucímu provozu a podmínkám 
dotace nedoporučovali. Projektanti upozornili na možnost vypuštění některých zbytných částí 
stavby, čímž by došlo k úspoře až 10 mil. Kč. Vyšší úspory by znamenaly přepracování 
celého projektu. Dále se diskuse týkala např. možnosti technologického zkrácení 
výstavby, otázky sankcí atp. Předkladatel se vyjádřil k oběma navrhovaným variantám 
řešení, kdy varianta B prakticky znamená zpracování zcela nového projektu a ztrátu dotace. 
Věcně příslušný náměstek pro kulturu vybízel k dalšímu jednání s krajem a hledání cesty, jak 
projekt zrealizovat. Uvedl, že je možné ve smlouvě s krajem podmínky upravit. Ferancová 
poukazovala na rizika, především vysokou finanční náročnost projektu. Bylo navrženo 
upravit variantu A/ o podmínku zapracování úspor dle návrhu projektantů. Důvodová zpráva 
byla upravena zapracováním textu do varianty A „…přepracovat rozpočet a projekt o zbytné 
náklady bez zásadního vlivu na prováděcí projekt…“. Po této úpravě bylo o schválení 
varianty A hlasováno – 6 hlasů pro, 1 proti (Ferancová), 2 se zdrželi hlasování (Tichý, 
Bačák).  
Usnesení: 
Rada města Olomouce po projednání: 
1. bere na vědomí 
upravenou důvodovou zprávu 

 

2. souhlasí 
s postupem dle varianty A uvedené v části Návrh dalšího postupu důvodové zprávy 

 
Usnesení bylo schváleno: 6 hlasů pro, 1 proti, 2 zdrželi se, 2 omluveni 
Závěr: k uvedenému bodu programu bylo přijato usnesení bod 1   
 
 
Bod programu: 2. 
Moravské divadlo Olomouc - výstavba kulturně edukačního centra - schválení přijetí 
dotace Olomouckého kraje 
Tichý uvedl bod. Materiál byl projednán bez rozpravy a bez úprav.  
Usnesení: 
Rada města Olomouce po projednání: 
1. bere na vědomí 
předloženou důvodovou zprávu 

 

2. schvaluje 
přijetí dotace za podmínek dle přiložené Smlouvy o poskytnutí dotace 

 
Usnesení bylo schváleno: 9 hlasů pro, 2 omluveni 
Závěr: k uvedenému bodu programu bylo přijato usnesení bod 2  
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Bod programu: 3. 
Dopravní podnik města Olomouce, a.s. - záměr navýšení základního kapitálu 
společnosti nepeněžitým vkladem 
Bačák vysvětlil, že k opětovnému předložení materiálu radě města dochází kvůli nutnosti 
revokace původního usnesení z důvodu opravy písařské chyby v usnesení v čísle pozemku. 
Materiál byl bez rozpravy schválen. 
Usnesení: 
Rada města Olomouce po projednání: 
1. bere na vědomí 
předloženou důvodovou zprávu včetně příloh 

 

2. revokuje 
bod 21 usnesení RMO ze dne 13. 8. 2024 týkající se záměru navýšení základního kapitálu 
společnosti DPMO, a. s. nepeněžitým vkladem 

 

3. schvaluje 
záměr vložit nepeněžitý vklad do základního kapitálu společnosti Dopravní podnik města 
Olomouce, a. s., a sice:  

inženýrské stavby - tramvajové trati (svršek - stavební objekt SO 651 a spodek - stavební 
objekt SO 652) a trolejového vedení - stavební objekt SO 653, umístěných na pozemcích 
p.č. 116/46 ostatní plocha, ostatní komunikace, p.č. 116/53 ostatní plocha, ostatní 
komunikace, a p.č. 121/3 ostatní plocha, ostatní komunikace, vše v k.ú. Olomouc-město, 
obec Olomouc, včetně všech součástí a příslušenství v rozsahu:  

Kolej č. 1 (směr z nám. Národních hrdinů na Olomouc hlavní nádraží) 

v délce: 0,402424 km .............. staničení 0,736740 - 1,139164 

Kolej č. 2 (směr z Olomouc hlavní nádraží na nám. Národních hrdinů) 

v délce 0,399929 km ............... staničení 4,743062 - 4,343133 

 

4. doporučuje zastupitelstvu města schválit 
vložení nepeněžitého vkladu do základního kapitálu společnosti Dopravní podnik města 
Olomouce, a.s., a sice: 

inženýrské stavby - tramvajové trati (svršek - stavební objekt SO 651 a spodek - stavební 
objekt SO 652) a trolejového vedení - stavební objekt SO 653, umístěných na pozemcích 
p.č. 116/46 ostatní plocha, ostatní komunikace, p.č. 116/53 ostatní plocha, ostatní 
komunikace, a p.č. 121/3 ostatní plocha, ostatní komunikace, vše v k.ú. Olomouc-město, 
obec Olomouc, včetně všech součástí a příslušenství v rozsahu:  

Kolej č. 1 (směr z nám. Národních hrdinů na Olomouc hlavní nádraží) 

v délce: 0,402424 km .............. staničení 0,736740 - 1,139164 

Kolej č. 2 (směr z Olomouc hlavní nádraží na nám. Národních hrdinů) 

v délce 0,399929 km ............... staničení 4,743062 - 4,343133 

 
Usnesení bylo schváleno: 9 hlasů pro, 2 omluveni 
Závěr: k uvedenému bodu programu bylo přijato usnesení bod 3  
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Bod programu: 4. 
Různé – Sociální služby pro seniory - investiční akce 
Bačák seznámil radní s dopisem hejtmana Olomouckého kraje (rozdáno na stůl), kde žádá o 
informace, zda má kraj pokračovat v připravovaných či již realizovaných investičních akcích 
v souvislosti se záměrem převodu zřizovatelských funkcí k příspěvkové organizaci Ol. kraje 
v sociální oblasti Sociální služby pro seniory Olomouc. Součástí dopisu byla i příloha - 
seznam investičních akcí, včetně vyčíslení nákladů. Část radních upozorňovala, že 
problematika by měla být teprve projednána v jednotlivých klubech a mezi koaličními 
stranami. Radní zatím nemají mandát rozhodnout. V této souvislosti byl na místě citován 
návrh usnesení, který byl poté schválen. 
Usnesení: 
Rada města Olomouce po projednání: 
1. bere na vědomí 
informace z dopisu hejtmana Olomouckého kraje 

 

2. ukládá 
Ing. Otakaru Štěpánu Bačákovi, 1. náměstku primátora, odpovědět na dopis hejtmana v 
intencích diskuse 

T: 10. 9. 2024 
O: Bačák Otakar Štěpán, Ing., 1. náměstek primátora 
 
Usnesení bylo schváleno: 9 hlasů pro, 2 omluveni 
Závěr: k uvedenému bodu programu bylo přijato usnesení bod 4  
 
 
Různé – informace členů RMO 
- náměstkyně Ferancová informovala o žádosti ředitele AQP Přikryla schválit prodloužení 
letního provozu na PSO o měsíc září za předpokladu vhodného počasí a v provozním 
rozsahu poptávky - RMO souhlasila. 
- náměstek Tichák požádal o souhlas s poskytnutím freskového sálu ZŠ Komenium 
Univerzitě Palackého pro konferenci Screenwriting Research Network Conference - RMO 
souhlasila. 
- kancléřka informovala, že primátor obdržel dopis p. Špručka, který provozuje veterinární 
kliniku na ul. Hraniční, kde v současné době probíhá rekonstrukce komunikace. V dopise 
uvádí, že došlo ke snížení tržeb kliniky o 80 %, přičemž vzniklou situaci hodlá řešit právní 
cestou. Náměstkyně pro dopravu konstatovala, že u zákazových značek měly být doplněny 
tabulky, které by umožnili vjezd zákazníkům kliniky. Situaci prověří.  
 
Jednání Rady města Olomouce bylo náměstkem primátora Ing. Bačákem ukončeno v 15.10 
hodin. 
Zápis byl vyhotoven dne: 26. 8. 2024 
Zápis byl podepsán dne:  27. 8. 2024 
 
 
 
 
 
Mgr. Miroslav Žbánek, MPA v. r. Mgr. Miroslava Ferancová v. r. 
primátor města Olomouce        náměstkyně primátora  
 


